
P R O T O K Ó Ł

z obrad XX Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim odbytych w dniu 14 listopada 2008 roku.

Otwarcia obrad XX Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim dokonał Przewodniczący Rady 
Pan Marek Golasiński, stwierdzając quorum.
W obradach uczestniczyli wszyscy zgodnie z załączoną listą obecności /13 radnych/ oraz osoby 
zaproszone.
1. Porządek obrad uległ zmianie w związku z prowadzeniem dodatkowego projektu uchwały

 w sprawie porozumienia międzygminnego, jako pkt. 9 porządku obrad.
2. W wyniku głosowania zatwierdzono porządek obrad oraz protokół z obrad XIX Sesji Rady 

Miejskiej, który zatwierdzony został jednogłośnie.
3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami.

Burmistrz poinformował o przebiegu i realizacji inwestycji gminnych : zakończenie i odbiór 
termomodernizacji szkoły przy ul.H.Sawickiej, budowie dróg w mieście i na wsi: Obwodowa, 
Piaskowa, Sokołowo, Falborz, budowie stacji uzdatniania wody, budowie kanalizacji /wniosek 
o dotację/. Ponadto przekazał wyniki konsultacji społecznych w sprawie zmiany ulic : 
Świerczewskiego, H.Sawickiej i 19 Stycznia.
Wyniki głosowania:
- H.Sawickiej: 519 uprawnionych , udział wzięło 115 mieszkańców, 102 za pozostawieniem 
nazwy,
- 19 Stycznia: 101 uprawnionych, udział wzięło 21 , którzy chcą pozostawienia nazwy,
- Karola Świerczewskiego: uprawnionych 47, udział wzięło 10, za pozostawieniem nazwy 9 
osób.
Burmistrz poinformował o pracach trwających nad projektem budżetu.
Radny Janusz Barański: czy wiadomo coś na temat budowy drogi Brzezie, Falborek.
Burmistrz: na razie należy czekać w tej sprawie.
Radny Marek Przybysz: czy konsultacje społeczne są wiążące.
Burmistrz: my jako gmina zrobiliśmy to co do nas należało, a co dalej nie wiem, zależy to od 
IPN
Radny Ryszard Szeleziński stwierdził, że najważniejszy w tej kwestii powinien pozostawać 
głos mieszkańców.

4. Podanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie środków przeznaczonych na pomoc 
zdrowotną dla nauczycieli, rodzajów świadczeń opłacanych z tych środków oraz warunków   
i sposobu ich przyznawania.
Radny Ryszard Szeleziński: pyt dot. pkt 3 i 4. wnioski rozpatrywane są we wrześniu.
Z-ca Burmistrza pana Paweł Małas: okres nie jest zbyt długi żeby były jakieś szkody, jeśli są 
sugestie to można to jeszcze zmienić.
Radny Ryszard Szeleziński: jaka jest opinia dyrektorów w tej sprawie.
Pan Paweł Małas: w szczegóły nie wchodzili.
Radny Janusz Barański: czy ten system działa sprawnie.
Pan Paweł Małas: wcześniej nie działał.
- za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

5. Kolejny punkt obrad: poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie upowaznienia 
Kierownika Brzeskiego Ośrodka Pomocy Społecznej do załatwiania indywidualnych spraw 
z zakresu administarcji publicznej.
- za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w spawie dokonania zmian w budżecie gminy Brześć Kujawski 
na rok 2008.
Skarbnik pani Joanna Wojtczak zapoznała radnych z trescią zarzadzenia wprowadzajacego 
zmiany w budżecie. Zmiany określone w uchwale to przesunięcia między działami 
spowodowane dotacjami. Wydatki nie ulegają zmianie.



- za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.
7. Podanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania  Zespołowi Szkół nr 2 imienia 

Marszałka Józefa Piłsudskiego.
Radny Ryszard Szeleziński: kto wnioskował o nadanie imienia.
Pan Paweł Małas: dyrektor szkoły i rada rodziców.
- za przyjęciem uchwały glosowało 13 radnych.

8. Poddanie pod obrady projektu uchwały w sprawie współdziałania z Powiatem Włocławskim 
w wykonywaniu zadania publicznego w zakresie realizacji projektu pn."Przebudowa drogi 
powiatowej Osięciny – Wieniec – Włocławek".

W tej sprawie jako pierwszy zabrał głos Burmistrz udzielając informacji o podjęciu takiej 
decyzji.Wg mieszkańców droga ta powinna byc wybudowana po 1998 roku. Starostwo podjęło się 
przebudowy drogi. Propozycja udziału w finansowaniu po 50%. Liczymy się z tym, że jest to 
zadanie, które powinno być wykonane w całości przez powiat. Jesli będzie uwzględniona nasza 
propozycja tj. poszerzony zostanie projekt o ścieżkę pieszo – rowerową to nasz udział wyniesie 
10%, jeśli nie proponujemy udział w wysokości 1%.
Radny Ryszard Szeleziński zadał pytanie o koszt inwestycji.
Burmistrz udzielił odpowiedzi, że ogólny koszt wyniesie do 8 mln zł.
Następnie głos zabrał Wice Starosta Kazimierz Kaca informując wszystkich, że odbyło się 
spotkanie w tej sprawie w Bydgoszczy. Ideą tego wszystkiego jest partnerstwo, które punktowane 
zostanie przy rozpatrzeniu wniosku. Wniosek ma zostać złożony do piątku. W pierwszej kolejności 
będzie brana pod uwagę droga, a następnie ścieżka pieszo – rowerowa. Jeśli wystapią w związku 
z poszerzeniem wniosku przeszkody formalno – prawne wniosek będzie złożony tylko na drogę. 
Wartość zadania 7.751 tys.
Radny Piotr Pakulski zadał pytanie jakie to mogą być przeszkody.
Kazimierz Kaca: w ubegłym roku nie było możliwości dofinansowania. Nie wiem czy da sie to 
wszystko spiąć i czy zdążymy ze sprawami projektowymi.
Burmistrz pan Wojciech Zawidzki: jeśli będzie wspólna chęć my technicznych przeszkód nie 
widzimy. Jesli będzie wniosek złożony wspólnie ze scieżką rowerowo – piesza podtrzymuję udział 
10 %.
Radny Marek Przybysz: wszyscy jesteśmy za ścieżką i powinniśmy mieć tego gwarancję.
Radna powiatowa pani Ewa Kończyńska: droga wieniecka od 3 kadencji leży mi na sercu. Pan 
starosta zapewnia, że droga będzie zrobiona. Około rok temu było spotkanie  w powiecie, gdzie 
poruszany był temat budowy drogi, ale powiatu nie było na to stać.Projekt został okrojony. Miał 
być wykonany projekt, na który miało stać powiat. Najlepiej punktowane są wnioski, gdzie 
wystepuje dobra współpraca. Starosta, ani radni powiatowi nie będą sie sprzeciwiać.
Radny Ryszard Szeleziński: zarówno gmina, jak i powiat mają własne zadania statutowe, czy jak 
będzie taka potrzeba to powiat pomoże nam w innych inwestycjach.
Radny Piotr Pakulski wysunął propozycję o zwołanie następnego posiedzenia po spotkaniu Zarządu 
w powiecie i podjęciu stosownej decyzji.
Radny powiatowy Zdzisław Krzyżanowski: jeśli chodzi  o ścieżkę to starosta poradzi sobie bez 
problemu, będzie robił wszystko by wybudować tę drogę.
Radny Wojciech Kołowski:takie zapewnienia były już obiecane 2 lata temu.
Radny powiatowy pan Arkadiusz Gąsiorowski:podczas spotkania byłem przeciwny odroczeniu tej 
inwestycji.Uważam, że droga powinna być wykonana raz a dobrze. W obecnej chwili kosztorys jest 
z 2006 roku.
Wice starosta pan Kazimierz Kaca: my nie ustalamy reguł, które dostaliśmy do zatwierdzenia. Dla 
powiatu na obecną chwile najwazniejsza jest droga. Proponuję zwołanie sesji nadzwyczajnej, na 
której radni podejmą decyzję.Proszę o zrozumienie, żeby cel dzisiejszego spotkania był słuszny 
i żeby droge wybudować jeszcze w tej kadencji.
Radny pan Ryszard Szeleziński: czy jest możliwość zwrócenia się do Wojewody lub Marszałka 
o dofinansowanie oraz poruszył sprawę mostu w Nowym Młynie.
Pan Wiśniewski -Powiatowy Zarząd Dróg: jeśli chodzi o Nowy Młyn to cały czas zabiegamy w tej 



sprawie.Szukalismy wsparcia  u Ministra oraz wszędzie tam, gdzie to możliwe.Myślę, że do końca 
grudnia sprawa będzie rozwiązana.
Wice Starosta pan Kazimierz Kaca: jeśli chodzi o drogę to przy rozpatrzeniu wniosku są brane pod 
uwagę określone reguły, kto przygotuje lepszy wniosek otrzyma dotację.
Radna powiatowa pani Ewa Kończyńska:wszystko zależy od posiadanch środków, proszę zapytać 
byłego starostę dlaczego nie została droga wybudowana.
Pan Piotr Stanny były starosta powiatu: przyszedłem na sesję w celu zweryfikowania danych dot. 
budowy drogi Wieniec – Włocławek – Osięciny. Ja nie wydawałem jakiejkolwiek zgody na 
spietrzenie wody na rzece Zgłowiączce. W 2006 roku było kilkanaście spotkań. W październiku 
założyliśmy modernizację drogi na odcinku ok.8,5 km. Założenie było takie, że samorząd brzeski 
mógł partycypować w kosztach.Zamierzaliśmy wniosek taki złożyć.Były przygotowane mapy, 
podjęte rozmowy z Nadleśnictwem. Jest to jedyna droga w powiecie włocławskim, która łączy trzy 
powiaty. Wierzę, że ta droga powstanie, bo jest potrzebna.
Radny Jan Karkosiński: chciałbym uzyskac informacje na temat uporządkowania terenu
 w Pogotowiu Opiekuńczym w Brzeziu oraz zapytac o ogrodzenie.
Wice Starosta: park został uporzadkowany, a odnośnie ogrodzenia nie potrafię udzielić odpowiedzi, 
po postu nie pamiętam.
9. Kolejny punkt programu dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie porozumienia 
międzygminnego.

Sekretarz pan Leszek Ołdyński: jest opracowany operat uzdrowiskowy. Jednym z elementów 
tego operatu jest infrastruktura uzdrowiska. Granica każdej strefy uzdrowiska musi iść po 
granicy Mikanowo – Lubanie. Równiez nasza gmina powinna zawrzeć takie porozumenie 
z sąsiednią gminą.
Radny Ryszard Szeleziński: jaki gmina Brześć Kujawski ma w tym interes.
Sekretarz pan Leszek Ołdyński: tego nie można rozpatrywać w formie "interesu", po prostu 
gmina ma taki obowiazek, gdyż zaliczna jest do gmin uzdrowiskowych.
- za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych..

9. Interpelacje i wolne wnioski:
- radny Jansz Barański:mam informacje, że w Wieńcu będzie most drewniany, czy będzie 
dojazd
Burmistrz:możliwe , że później, trzeba zrobić przyczółki.
- radny Jan Karkosiński: sprawa skrzyżowania w Brzeziu
- radna Gizela Gliszczyńska: sprawa ruchu drogowego na ul.Konarskiego
- radny Marcin Jagodziński: sprawa wjazdów na ul.Pusta i 19 stycznia
                                              w drodze Guźlin – Karpaty sa dziury
- radny Jan Karkosiński: drogi zarośnięte są krzewami
- radny Marek Przybysz: sprawa dzików.

Na tym Przewodniczący zakończył obrady XX Sesji Rady Miejskiej, dziękując wszystkim za 
obecność i udział w posiedzeniu.

                                                                                                         Protokół sporządziła
                                                                                                     Małgorzata Adamczewska


